
Zápis ze schůze 

 Školské rady Gymnázia, Nový Jičín, p. o. 
Datum konání: 12. 11. 2018 od 16.00 do 17.00 hodin 

Místo konání: ředitelna Gymnázia, Nový Jičín, p. o.  

Přítomni: PhDr. Jaroslav Dvořák, PhDr. Jaromír Radkovský, MBA, Mgr. Tomáš Sedoník,  

Ing. Aleš Kaplánek, Ing. Petr Kunčík 

Omluveni: Mgr. Radovan Jansa 

 

 

Hlavní body jednání 

1. Zahájení zasedání PhDr. Jaroslavem Dvořákem 

2. Projednání Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2017/2018 

Školská rada nemá k předložené zprávě připomínky. 

3. Ekologie 

Požadované koše na třídění odpadu byly dodány a jsou rozmístěny na chodbách školy. Jsou 

vyrobeny z recyklovaného materiálu. 

4. Hodnocení učitelů 

Absolventi 4. ročníků budou mít nově možnost hodnotit všechny učitele. Ne jen tři nejlepší a 

tři nejhorší, jak tomu bylo doposud.  

Od října do prosince probíhá dotazování žáků 1. až 3. ročníků zaměřené na testování klimatu 

ve třídě. Součástí je i hodnocení vztahu učitel – žák po jednotlivých předmětech.  

5. Výročí 100 let založení gymnázia 

Probíhají přípravy na rekonstrukci vnějšího schodiště a výměnu dlažby na nádvoří. Na 2. etapu, 

která bude zahrnovat rekonstrukci obou vnějších vstupů do budovy, nejsou v rozpočtu „kraje“ 

na rok 2019 peníze. Rada školy navrhuje prosvětlit vnitřní stísněné prostory školy. 

6. Výuka v cizím jazyce 

Od 1. února 2019 nastoupí nový rodilý mluvčí anglického jazyka na úvazek 10 hodin týdně.  

Nedaří se najít dalšího vyučujícího španělštiny - zájem o výuku španělského jazyka roste a také 

je potřeba zajistit zastupitelnost v případě nemoci. 

 

 



Shrnutí diskuse 

Rada školy souhlasí se zněním Výroční zprávy o činnosti školy Gymnázium, Nový Jičín, 

příspěvková organizace za školní rok 2017/2018. 

 

Zapsala: Hana Trutmanová 

Ověřil: PhDr. Jaroslav Dvořák 


